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Woensdag 8 februari » 2023

Op dinsdag 31 januari 2023 vergaderde de gemeenteraad. Voor 
de VVD werden twee nieuwe raadsleden toegelaten.

Met ‘Raadsnieuws’ heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de 
raadsvergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist 
in opdracht van de gemeente.

Regio maakt schaalsprong
De regio maakt zich op voor een stevige schaalsprong op het gebied van werken en wonen. De on
stuimige ontwikkelingen binnen Brainport maken goede afspraken tussen de 21 MRE-gemeenten 
noodzakelijk. Met het ‘Samenwerkingsakkoord 2023 In goede banen’ wordt de regio in stelling 
gebracht om die schaalsprong in juiste richting te sturen.

Raadslid Hans van de Looij (GBV) gaf een toelich
ting op de reactie die, namens de raad, door de 
raadswerkgroep Regionale Samenwerking werd 
opgesteld. De raad vindt het erg belangrijk om 
goede afspraken te maken over de schaalsprong 
op het gebied van wonen, werken en ruimte, 
waar deze regio voor staat. “Maar maak wel ge
bruik van het vele goede werk dat al in subregio’s 
wordt gedaan”, benadrukte Van de Looij namens 
de hele raad.

Samenwerking gebeurt namelijk ook volop in de 
Kempenregio, Peelregio en het Stedelijk Gebied 
Eindhoven (SGE). Veldhoven neemt als één van 
de randgemeenten van Eindhoven deel aan die 
SGE. Van de Looij: “Daar gebeurt al veel! Dus sa
menwerking in MRE-verband is prima, maar wel 
met behoud van de afspraken over bijvoorbeeld 
woningbouw die we al binnen het Stedelijk Ge
bied hebben gemaakt.”

Roy van Heugten (l) en Jos van Daele (r) leggen de ambtsbelofte af.

Zoals eerder al aangekondigd, ondergaat de vijfkoppige raadsfrac
tie van VVD Veldhoven een flinke vernieuwing. Op de laatste dag 
van januari beëdigde burgemeester Delhez twee nieuwe raadsle
den: Jos van Daele en Roy van Heugten. De eerste maakte al deel 
uit van de VVD-fractie in de periode 2018 - 2022. Na de verkiezingen 
vorig jaar viel hij net buiten de boot. Van Heugten maakt zijn de
buut als raadslid.

De twee komen in de plaats van Vivianne van Wieren en Sander An
tonis. Zij verlaten de raad vanwege resp. een nieuwe baan en ver
huizing naar elders.

Welke kansen biedt HOV 
4-lijn aan inwoners van 
Veldhoven?

Vernieuwing in VVD-fractie

Raadsnieuws Veldhoven

De laatste weken is veel te doen geweest over de nieuwe hoogwaardig openbaar vervoerslijn (HOV 
4), die het station van Eindhoven met bedrijvenpark De Run in Veldhoven moet verbinden. Den 
Haag stelt hiervoor een flinke ‘zak geld’ beschikbaar.

Voor raadslid Marionne van Dongen (CDA) alle re
den om bij het college te informeren of de Veld- 
hovense burger hiervan kan meeprofiteren. “Ter
wijl in Eindhoven vooral obstakels over het tracé 
door de stad worden opgeworpen, zie ik kansen 
voor onze burgers. Is er al duidelijkheid over het 
uiteindelijke tracé? En is het college van plan een 
aansluiting te maken naar de rest van Veldhoven, 
met name het Citycentrum?”

Wethouder Jeroen Rooijakkers (GroenLinks/ 
PvdA) meldde dat het meest kansrijke tracé loopt 
via de Karel de Grotelaan en Kempenbaan. Een 
besluit is echter nog niet gevallen, er zijn meerde
re tracés in beeld. “Pas in een later stadium wordt

de keuze bepaald. Dat geldt ook voor een moge
lijke verbinding met het Citycentrum. Wel wordt 
gestudeerd op het doortrekken van een buslijn 
naar Koningshof en Eersel.”

Rooijakkers ondersteunde de op
roep van de CDA-fractievoorzitter 
voor een tracé dat aantrek
kelijk is voor de Veldho- 
vense burger, maar: “wij 
bepalen dat niet alleen.
Buslijnen en busbanen worden 
regionaal vastgelegd, natuurlijk 
ook in goed overleg met bus
maatschappij Hermes.”


